
NOTULEN DER JAARLIJKSEN ALGEMENE VERGADERING van LENS op 25 mei 1932  

gehouden in het gebouw St.Agnes Beeklaan 

 

Aanwezig zijn 37 leden.  

 

1. OPENING 

Praeses Juffermans opent op gebruikelijke wijze, heet allen welkom en releveert belangrijke gebeurtenissen u it het 

afgelopen jaar: 

• de komst van kap.Olsthoorn als geest.adv.;  

• de feestavond ter gelegenheid van het 11-jarig bestaan;  

• het goede figuur dat de deelnemende elftallen in de kompetitie sloegen.  

Verzoekt prettige en onpersoonlijke discussie. 

 

2. JAARVERSLAGEN 

De sekretaris en de penningmeester brengen daarna hun verzorgd jaarverslag uit. De fin. toestand bl~kt niet zo rooskleurig 

als ze zich aanvankelIJk liet aanzien Op de in het seizoen'31 ontstane schuld blijkt aanvankelijk te zijn ingelopen.  

De sekretaris der elftalkommissie kan geen schriftelijk verslag uitbrengen, evenmin de kaskommissie.  

Bij monde van dhr.Havermans brengt de elftalkomm. enkele punten naar voren.  

Dhr.v.Rijn, lid der kaskommissie, deelt mede geen schriftelijk verslag te kunnen depone ren op de best. tafel, daar deze 

komm. haar taak niet voor de alg.verg. kon beëindigen. Omtrent enkele punten dient de penningmeester inlichtingen speciaal 

te verstrekken, alvorens hem decharge volledig te kunnen geven.  

Het betwiste punt in deze blijkt te zijn de beheering van de consumptieafdeling.  

Het verslag der materiaalkomm. ontbreekt eveneens. 

 

3. MEDELINGEN 

Bij de mededelingen meldt de voorzitter dat de heren W.v.Liempt en v.d.Kleij bericht van verhindering inzonden. 

• De vergadering besluit de clubavonden ook in de zomer eens per maand te doen doorgaan.  

• Aangaande de tentdiefstallen zal het secretariaat zich wenden tot de marechaussee.  

• Voor de viering van het 12 1/2 jarig bestaan zal het bestuur een commissie instellen.  

• De juniorenkomm. zal worden aangevuld. 

 

4. BESTUURSVERKIEZING 

Bij de bestuursverkiezing worden de heren P.Juffermans en Runderkamp op voorstel van de heer Brakmeyer bij acclamatie 

herkozen.  

De voorz. dankt voor het vertrouwen en uit zijn waardering over de medewerking der andere bes tuursleden. 

 

5. SAMENSTELLING KOMMISSIES 

Bij de verkiezing der Elftalkomm. houdt den heer Wezenberg een betoog, waarin hij diverse klachten weergeeft die de meeste 

leden aangaande de werkwijze der komm. hebben.  

Andere heren brengen eveneens verschillende h.i. laakbare punten naar voren, waardoor een vrij heftige discussie ontstaat. 

Een geregelde oplossing van de verkiezing door het stellen van kandidaten blijkt niet mogelijk, zodat op voorstel van 

dhr.v.d.Kleij wordt besloten de formering der komm. op te dragen aan de eerw. adviseur in samenwerking met de voorzitter.  

De belangen van de terrein-aangelegenheden zullen behartigd worden door de heer J.v.Liempt, geassisteerd door enkele 

nader aan te zoeken heren. 

De kaskomm. zal bestaan uit dhr.Wezenberg, v.Rijn en eventueel dhr.Janssen en Hoefnagel. 

 

6. RONDVRAAG 

Bij de rondvraag  

• verzoekt dhr.v.Egmond om meer propaganda;  

• dhr.Brakmeyer vraagt om een pomp,  

• terwijl dhr.v.Liempt een klacht uit over natuurlijke bezigheden van koeien op het veld.  

• Dhr.Wezenberg vraagt belangstelling voor de zaterdagmiddagtraining en  

• dhr.Janssen formering van een 3e elftal. 

De voorzitter beantwoordt naar genoegen en sluit vervolgens met gebed.  

 

Gezien: P.Juffermans, voorz. 

J.A.A.v.d.Kleij, secr. 


